
 

Kort referat fra Generalforsamlingen Tirsdag d. 2. April kl. 19.oo 2019 i Beboerhuset Vestergade 14 R 

Bjarne Poulsen afholdte Formands Beretning. 
Bjarne fortalte bl.a. at vi vil opsiger vores Forsikring da den ikke længere dækker kablerne i jorden. 
Alt det tekniske udstyr i vores hus vedligeholder youSee. 
Den sidste regning på ca. 14.000 kr. for reparation af et kabel har vi nemlig selv måtte betale. 
Der har ikke været de, store problem i, det forgange år.  
Udover de to udfald der lige har været i weekenden. 
 
Flemming Olsen gennemgik Regnskabet som viste et overskud på ca. 9.670 kr. 
Regningen på de ca. 14.000 kr. kommer først med i det nye regnskabs år. 
Vi har stadig en god buffer i kassebeholdningen på ca. 357.300 kr. 
 
Fastsættelse af Kontingent. Det vil forblive uændret på 329 kr. 
 
Der var ingen Indkommende forslag. 
 
Under Valg var der genvalg til Flemming Olsen og Bente Andersson for 2 år. til Bestyrelsen. 
Kirsten Møller blev valgt som Suppleant. 
 
Som Revisor blev Jim Jørgensen og Wedel Kock genvalgt for 1 år. 
Tina Jensen blev valgt som Revisorsuppleant. 
 
Vi er i dag 112 medlemmer.  

Vi skal nok regne med, at vi i fremtiden bliver færre medlemmer, da flere går over til  
kun at se TV via Streamingtjenester gennem deres internet udbyder.  
  
 
Kim Venøbo. 


